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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till energi- och näringsminister Ebba Busch (KD)

2024/25:135 Tydliggörande kring lokala ersättningar för vindkraft vad 
gäller havsvind

Regeringen har äntligen meddelat att man tänker införa en ersättning som 
motsvarar fastighetsskatten till kommuner som härbärgerar vindkraft. Det hela 
borde självklart göras permanent i stället för som ett statsbidrag, och samtliga 
kraftslag bör omfattas.

Det finns dock ett par otydligheter i förslaget som skapar onödig oro, utöver 
avsaknad av långsiktighet, vilket det vore bra om regeringen tydliggjorde. En 
sådan fråga är vilka som faktiskt omfattas av förslaget. Att landbaserad 
vindkraft gör det är tydligt, men i vilken mån den havsbaserade vindkraften 
omfattas är oklart. Begreppet ”kustnära vindkraft” har använts, men det finns 
inte som ett vedertaget begrepp.

Min fråga till energi- och näringsminister Ebba Busch blir därför:

 

Kommer all havsbaserad vindkraft i de områden där kommunerna har vetorätt 
(vanligtvis territorialvattnet) att omfattas av den ersättning som regeringen 
aviserat? 

………………………………………

Rickard Nordin (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-10-04
Besvaras senast
2024-10-16 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


